
 

Proměna dobrovolnické pomoci Ukrajině 
 

Brzy to budou již tři roky, co intenzivně probíhá válka na Ukrajině. Chtěla bych se podívat na 

to, jak a jestli stále v Česku probíhá dobrovolnická pomoc. Na začátku roku 2022 bylo 

spoustu dobrovolníků - je tomu tak i teď? Jak se dobrovolnická pomoc proměnila? Je 

potřeba jiný typ pomoci než na začátku?  

 

Zaměřila bych se na dvě organizace, které pomáhají - Koridor přímo na Ukrajině a Skautský 

institut v Česku. Mluvila bych s CEO Koridoru Matoušem Bláhou a s dobrovolníky, ve 

Skautském institutu s Olhou Cherepiuk - vedoucí komunitního centra Svitlo a s dobrovolníky, 

kteří působí tam. 


